3990 Shieldoseal导电元件粘合剂
Conductive 1-component adhesive导电元件粘合剂
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Shieldoseal creates a electricaly and thermally conductive connection between components. One of the applications is EMI shielding. Shieldoseal has excellent filling properties, therefore uneven surfaces can be filled.
Shieldoseal导电元件粘合剂在元件之间建立了一个电的和热的导电连接。应用之一是EMI屏蔽。Shieldoseal导电元件粘合剂有卓越的填充特性，因此粗糙表面能被填充。
Shieldoseal cures quickly at room temperature. When fully cured, they remain as elastic as rubber and are homogenous conductive. In addition, they distinguish themselves by an especially high level of heat conductivity.
Shieldoseal在室温中快速凝固。当完全凝固时，他们仍然像橡胶一样有弹性，是同质导电的。另外，它们辨别自身通过一个特别高级的热导率。
It is pasty and can glue metals (copper, alluminium, stainless steel, brass, ect.), ceramics and most plastics. Properties for individual applications are listed in the table below.
它是面糊状的，能粘接金属（铜，铝，不锈钢，玻璃，等等），陶瓷和大多数塑料制品。独特的应用特性被列在下表中。
Specifications规格说明
	
	Unit单位
	  3390. 

	Conductive particules
	
	Ag/Cu

	Desity DIN 53479
	g/cm3
	2.4

	Shore A hardness DIN 53505
	+/- 6
	62

	Volume resistance VDE 0303
	Ohm-cm
	0,08

	Temperature range
	°C
	-55 / +125

	Elolngation at break Din 53504-S1
	%
	>35

	Color颜色
	
	Beige米色


Shielding performance屏蔽性能
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Conductive adhesive导电粘合剂
	
	Unit单位
	  3390. 

	Metal with metal 
	
	Good

	Metal with RFI gasket
	
	Good

	RFI gasket with RFI gasket
	
	Good

	Adhesion on aluminium
	
	> 18

	Viscosity upon delivery
	
	Viscous

	Tolulene solvent
	N/cm
	5

	Catalyst
	21 °C
	Air humidity

	Resistance against
	UV, ozone
	Yes

	Storage time: plastic cartridges
	Weeks
	2

	Storage time: aluminium
	Weeks
	8


Curing固化
	
	Unit
	  3390. 

	Curring at room temperature
	21 °C
	Yes

	Film formation at 0,2 mm strength approx
	Minutes
	1 - 4

	Curing at 0,2 mm strength approx
	Minutes
	5 - 20

	Curing based on film strength and venting surface approx.
	Minutes
	3 - 180

	Odorless
	
	No


Example举例
When you want to order 3990 Shieldoseal please specify the following:
	Partnumber
	Content (ml)
	Quantity

	3990
	10
	1

	
	10 ml - plastic cartridge
Standard package of 10 ml, other on request
	


